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 Grundejerforeningen Gabelsparken 
Referat bestyrelsesmøde torsdag den 28. april 2022. 

 
Til stede:         Lars Ottesen 
 Rasmus Ditlevsen  
 Flemming Bodilsen 

Hanne Pontoppidan  
 Bente Gjerlevsen 
  
Aktivitetskalender:  
 
 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet 31. marts 2022.  
Referatet godkendes. 

 
2. Kasserer Andreas Knudsen har meddelt, han ønsker at træde tilbage som kasserer. 

Vi har en dialog omkring opgaven m.h.t. at finde en ny kasserer. Lars Ottesen og 
Flemming Bodilsen har mulige kandidater, som de kontakter. 
 

3. Formand Lars Ottesen flytter fra Gabelsparken 
Rasmus Ditlevsen, næstformand, overtager formandsposten, når Lars har solgt sit hus. 
Lars Ottesen laver en liste over de opgaver, formanden har udført. Vi fordeler 
opgaverne. Vi kontakter suppleanten, som indtræder i bestyrelsen. 
 

4. Det grønne udvalg: 
Lars Ottesen rykker Esbjerg Kommune, da vi endnu ikke har fået bevilling til at 
begynde at fælde træer.  
Rasmus Ditlevsen kontakter udbyder, som har budt ind på opgaven med at fælde 
træer, for et møde 
 

5. Status arbejdsopgaver 
 Vedr. stien bag gårdhavehusene, har Rasmus Ditlevsen aftalt med Hede 

Danmark, at de har kan gå i gang med opgaven.  
 Optegning af fodgængerfelter trænger til opfriskning. Det er meldt til Esbjerg 

Kommune via Tip Tak. Der er stadig et udestående. 
 Flemming Andersen arbejder pt. på Gabelsparkens hjemmeside. Den loves 

færdig i den kommende uge. 
 Asfalt slidlaget på stamvejen er repareret.  
 Der har været et par tilfælde, hvor grundejere har betalt for meget 

kontingent. Andreas Knudsen arbejder på at løse opgaven. 
 
 



Referat bestyrelsesmøde 28. april 2022 
 

Side 2 af 2 
 

6. Nye arbejdsopgaver 

 Der er aldrig blevet reetableret, efter opgravning, på stien ved egetræerne 

Lars Ottesen kontakter Esbjerg Kommune. 

 Lars Ottesen kontakter igen Esbjerg Kommune ang. skraldespande på 

Gabelsparkens legeplads. 

 Kontakt til grundejere, der ikke beboer Gabelsparken, om ny procedure i 

forbindelse med indkaldelse til generalforsamling i 2023. 

 

7. Eventuelt 

 

 
 

 
Referent 
Bente Gjerlevsen 


